
 

Classified: General Business

Bestyrelsesmøde 03.10.2022 
 
Deltagere: Søren, Michelle, Signe, Allan, Jesper F-F og Henrik 
 
 
Agenda: 
 
Ingen kommentarer til seneste referat. 
 
Børneklub 
Konceptet kort gennemgået - og vedtaget, at vi går i gang med DBU Sjælland.  
Der skal tænkes over mulige kandidater til en bruttoliste. Jesper F-F aftaler det nærmere forløb med DBU 
Sjælland 
 
Brugerundersøgelse 
Undersøgelse i samarbejde med DBU og eksternt firma til at gennemføre undersøgelse. Søren Tofte sætter 
det i gang. 
 
Kurv eller lign fra klub ved skader: 
Det tages på det enkelte hold. 
 
Årskalender 
Til næste møde samles alle aktiviteter til en samlet oversigt for klubben 
 
Fodboldskole 2023 
Vi melder os til en standard ”Fodboldskole” 
 
Capelli Sport/HB Køge 
Kontakten er på plads. Priserne på tøj-aftalen var ikke helt som forventet, derfor har det taget lidt tid. Det 
er nu på plads, og det er nu muligt at bestille tøj. 
 
Der bliver tale om et clean cut, således at der ikke kan bestilles gamle modeller fra Sport Direct, men at alle 
nye spillersæt købes via Capelli Sport. 
Står et hold og mangler et spillersæt eller to, opfordres der til at låne fra andrehold.  
 
Øvrige tilbud fra samarbejdet med HB Køge koordineres af Brian, og han sender løbende ud i 
trænergruppen på FB. 
 
Det blev besluttet at vi holder fast i vores hvide shorts og sorte strømper. Dog kan pigerne afvige fra dette 
og spille i sorte shorts. 
 
Ungdomsafdelingen 
Opstart af udvalg er kommet i gang. Første møde afholdt og der var god energi og deltagerne vil rigtig 
gerne byde. 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe der planlægger juleafslutning, og en gruppe der arbejder med en 
”velkomst-pjece”. 
CP Cup bliver ikke afholdt i 2023, men sat på pause til 2024. 
Træningstider - der ligger pt et udkast på kunsten 
Indendørstider er ved at være klar. 
Der bliver indkaldt til træner/ledermøde efter efterårsferien 
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Seniorafdeling 
Der kommer pt 30-35 spillere til træning. Det der trækker spillere er det sociale i at spille sammen med sine 
venner/kammerater. 
Det er vigtigt med den gode tone på holdet både til træning og til kampe. 
Prioriteten er at bliver i serie 2 med førsteholdet. Hvis 2. holdet bliver i serie 4 vil det være rigtig godt, 
omvendt vil det ikke være en katastrofe at rykke i serie 5. 
 
Forslag fra senior er at der i efterårssæson 2022 er kontingentfritagelse. Pengene tages fra den arv der 
kommer til udbetaling senere på året eller i starten af 2023. - Forslaget er vedtaget. 
 
Hjemmebanedag 
Vi skal fremover sikre fremover at alle hold har fået informationen omkring hjemme-dage. 
 
Høstfest 
Der var mange deltagere. Godt afkast til Oldies-afdelingen og enkelte ungdomshold. 
Hvordan kan vi fremover sikre at tilbud gives til alle ungdomshold og ikke kun enkelte. 
 
Afslutningsmøde med middag i november - Søren sender mulige datoer ud. 
 
03.10.22 
Jesper Faber-Faldborg 
  


